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Název  OV BEDŘICHOVICE 

Datum konání 06.05.2019                    19:00 – 21:00 

Místo konání KD BEDŘICHOVICE 

Přítomni 
Fišer I., Bc.Vavro I., Ing.Tomášek J., Straka R., Horák L.,  
Miková Z.,  

Omluven Hamšíková K., Hanáček V.,  Bednářová D. 

Hosté starostka Šlapanic Mgr.Trněná M. 

Program 

1.kontejnery 
2.zprovoznění náhonu mlýna 
3.využití požární nádrže 
4.svátek září 2019 
5. tabule Zákaz podomního prodeje 
6. projednání písemných dotazů od pana Rudolfa Hýbely 
 

Obsah 

 

Jednání bylo zahájeno v 19:00 hod 
 

1. Město nabídlo Bedřichovicím zajištění kontejnerů pro rozměrný odpad  
OVB projednal vhodný termín, který byl stanoven na 18.05.2019. 
 

2. OVB požádal pana Vavra jako zástupce Vodáren o zjištění stavu a případnou opravu 
vodního kanálu k bývalému mlýnu. Pan Vavro navrhl projednání požadavku s firmou 
Firesta k umožnění prací.  
 

3. Pan Libor Horák informoval OVB o přípravě projektu ul. Lípová, kde je řešena 
současná požární nádrž jako retenční nádrž. Po projednání OVB s tímto záměrem 
nesouhlasí a žádá změnu v projektu. 
 

4. OVB se dohodlo na přípravě obecního svátku v září 2019. Do příští schůze si 
připraví členové OVB své podněty k přípravě a bude stanoven termín svátku. 
 

5. OVB žádá MěÚ Šlapanice o zajištění tabulek Zákaz podomního prodeje, které 
budou umístěny pod značkou obce. 
 

6. Byly projednány jednotlivé body dotazů bývalého předsedy OVB pana Rudolfa 
Hýbely 
 

1 Proč se zástupce z OVB nezúčastňuje jednání Zastupitelstva , kde může prezentovat 

výstupy z OVB a vyjednat co nejlepší přínos pro obec. Nemyslím si, že je nutné vždy, aby  

zastupoval obec předseda OVB. Členů je 9, takže střídavým zastupováním se časová 

náročnost rozmělní.      

Vyjádření:  Bude zajištěno. 

2  

2 V jakém stavu je požadavek minulého OVB na zakomponování do územního plánu jako 

stavebního místa na parcele 3392/1 (za Šenkyříkovým u cyklostezky). Parcela je v majetku 

města Šlapanice  a navrhovali jsme zde výstavbu Hasičky a byty pro místní důchodce příp. 

pro mladé rodiny a parkoviště pro návštěvníky KD. Kdo mát toto za úkol?  
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Vyjádření: Je v požadavcích na zpracovatele UP, bude se řešit v rámci dalšího jednání UP. 

ÚP nyní stojí na přetíženosti pořizovatele (MěÚ Šlapanice) vydáváním závazných stanovisek 

–celorepublikový problém.  

V případě únosného a regulovaného přírůstku počtu obyvatel v Bedřichovicích je reálná 
šance na ekonomickou únosnost zřízení  malého obchodu s potravinami pro občany. 
Uvědomuje si toto OVB a prosazuje nová stavební místa v obci? 
vyjádření:OVB si to uvědomuje, nová stavební místa prosazuje dlouhodobě 
 

3 Jaký další rozvoj Bedřichovic prosazujete do připravovaného územního plánu pro místní 

občany. Bydlení, sport, třebas „koupaliště?“, parkování, hasiči, 

cyklostezky….vyjádření:prosazujeme rekonstrukci druhé části KD, dokončení cyklostezky a 

novou hasičskou zbrojnici 
 

Bude v územním plánu obchvat Bedřichovic? 
Jak bude řešená dopravní situace v případě rekonstrukce ulice Brněnská ze Šlapanic od 
Slatiny. Veškerý provoz bude v tu chvíli směřován přes Bedřichovice, což je neúnosné a jistě 
i nebezpečné  
vyjádření:územní plán s obchvatem počítá. Způsob odklonu  dopravy při rekonstrukci ul. 
Brněnské zatím nemohl být řešen, není dokončen projekt. Objízdné trasy nejsou proto ještě 
ani navrženy či projednávány. 
 

4 V jaké stavu je prosazování druhé části cyklostezky na Šlapanice, tak aby byl dokončen 

příchod do Šlapanic bez nebezpečí chůze po zrádné silnici.  

vyjádření: cyklostezka v původně plánované podobě pravděpodobně nebude realizována 

kvůli problémům s výkupem pozemků. Město předběžně počítá s úpravou a zpevněním 

současné stezky kolem potoka, řeší OISM. 
 

Bude zrcadlo u silnice v zatáčce za Bedřichovicemi, jak navrhoval  pan Mika a prosazoval 
OVB? 
vyjádření: je v jednání se SÚS 

 
5 Prosazujete osvětlení cyklostezky , které bylo v původním plánu? 

vyjádření: ne 

 

6 Žádám OVB jako prvoinstanční orgán o zahájení jednání a vyřešení nebezpečí povodní 

v Bedřichovicích v tomto volebním období. Jedná se o prosazení zkapacitnění potrubí 

bývalého, nyní velmi malým a nedostatečným průměrem zatrubněného potoka u kapličky a 

dále mezi pozemky pana Horáka a Hanáčka na parcele č.58 v majetku státního orgánu 

UZSVM. 

vyjádření: OVB bude požadovat odborný posudek na způsob vhodného řešení k zamezení 

přívalové vody a provádění periodického čištění stávajícího potrubí. 
 

Žádám o definitivní vyřešení tohoto velkého problému .V minulém volebním období jsme se 
k řešení této záležitosti nedostali, ale vzhledem k extrémním výkyvům současného počasí 
považuji toto za akutní věc k vyřešení. Nečinností může mít jednání OVB za následek 
v případě velké zátopové povodně, požadavky osobní odpovědnosti na jednotlivých členech 
OVB podle hlasování. Proto prosím o hlasování členů OVB se zápisem jmen, jak hlasovali 
pro případné budoucí řešení. 
vyjádření: budeme řešit, až dostaneme odborné vyjádření 
Má firma SATESO v plánu pravidelné odstraňování dřevin v protipovodňovém kanálu? Vůbec 
toto neprovádí, ačkoliv jsme to požadovali. Prosím o sjednání nápravy. 
vyjádření: OVB žádá MěÚ Šlapanice o zajištění této činnosti firmou SATESO a stanovení 
termínů provádění čištění, o kterých požadujeme být informováni.  

 
7 Jak pokračuje řešení zprovoznění zaslepeného ramene náhonu bývalého mlýna.vyjádření:je 

v řešení, 
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8 Požaduje kontinuálně OVB pravidelně roční kapitolu v rozpočtu města k dispozici Osadnímu 

výboru, jak jsem se snažil prosadit. Jednalo by se o každoroční kapitolu rozpočtu 

schvalovanou Zastupitelstvem Šlapanic, s kterou by OVB mohl hospodařit podle aktuálně 

akutních drobných potřeb občanů vesnice.  V jaké výši jej požadujete. 
vyjádření:  zatím nebylo opakovaně požadováno. Výši požadavku OVB bude projednána na 

další schůzi 
 

9 Kdy bude řešena a dořešena ulice Lipová a zda pracujete na prosazení rekonstrukce 

povrchu - tankodromu ulice Studýnky. 

vyjádření:   na ulici Lipová proběhne rekonstrukce v roce 2020, ulice Studýnky není 

v současné době v plánu investic. 

 

10 V jaké fázi je řešení „ne-ulic“ U hájku, Krátká a Sádky? Bude v tomto volebním období 

vyřešeno-dokončeno-zpevněno-odkanalizováno? 

vyjádření: pro realizaci úprav ulice U Hájku je třeba řešit nejdříve majetkoprávní poměry na 

ulici. Aktuálně je k odkupu připraven první potřebný pozemek. 

 Na ulici Krátká bude v letošním roce opraven chodník.  

Sádky v plánu nyní nejsou. 

 

11 Kronika - jak obnovení zapisování pokračuje? 
vyjádření:   na další schůzi OVB bude pozván kronikář pan Kubiš,  aby OVB informoval. 
 

12 Na posledním Veřejném zasedání v Bedřichovicích jsem požadoval  vyplnění výmolu 

v zatáčce od kruhového objezdu u mlýna. Paní starostka sdělila, že se na to „podívá“, ale nic 

se nestalo. Bude toto řešeno? Nejlepším řešením by stejně bylo odstranění části meze, která 

zakrývá výhled řidičům. Je osadní výbor pro?   

vyjádření:   SÚS částečně výmol na základě podnětu z města odstranilo 6.5.2019,  s 

odstranění části meze OVB souhlasí a budeme po SÚS žádat. 

 

13 V jakém časovém horizontu se připravuje stavba druhé části KD? 

vyjádření: v tomto volebním období počítáme s přípravou projektu a rekonstrukce by mohla 

proběhnout v následujícím 

 

14 Bude naše Náměstíčko dokončeno barevnou vizualizací i na objektu firmy TIPRO podle 

návrhu Kateřiny Šedé  tak, aby získalo konečnou a neopakovatelnou podobu? Je velice 

povedená. Již dnes k nám jezdí návštěvníci pro vyfocení. Takže DOPORUČUJI.vyjádření:  

pan Vavro projedná rozsah s Kateřinou Šedou a připraví konkrétní požadavek na realizaci 

 

15 V jaké fázi je vyřešení protihlukové stěny na dálnici? 

vyjádření:dle měření ŘSD není překročena hladina hluku, protihlukové stěny v současné 

době nebudou řešeny.Jsou řešeny v projektu na rozšíření D1.  

 

16 Považuji za nutné řešit odventilování sálu našeho kulturního domu, kde při vyšší návštěvnosti 

je akutně „ nedýchatelno“. Totéž bych navrhoval vyřešit v zasedací místnosti městského 

úřadu Šlapanice ! 

vyjádření:MěÚ Šlapanice zajistilo kontrolu ventilace, při které byly zjištěny chyby v zapojení, 

které bude nutné odstranit. OVB nápravu požaduje a bude urgována 
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17 I přes zamítavý postoj města Šlapanice stále trvám na realizaci nápisu na čelní stěně KD 

v Bedřichovicích – „ KULTURNÍ DŮM BEDŘICHOVICE “ Lidé nebudou bloudit, 

vyjádření:   zatím nebylo opakovaně požadováno, OVB se k této otázce vrátí na příští schůzi 

v červnu 

 

18 Na ulici Hlavní, stále trvám na unifikaci obrubníků, aby vzhled byl konečně pěkný. 

vyjádření:  dle paní starostky Trněné je v kompetenci SÚS, lze podat požadavek na výměnu 

obrubníků. Pravděpodobně se bude jednat o dlouhý výhled, SUS nemá dostatek finančních 

prostředků ani na havarijní stavy komunikací. 

 

19 Jak bude řešen bedřichovický katastr tzv. Půllány u Slatiny, kde MěÚŠlapanice vyhodil 

bezmála   400.000,- Kč za nesmyslnou tendenčně zadanou  studii, která byla k ničemu, na 

což jsem na jednání Zastupitelstva upozorňoval. Dnes se potvrzuje  samozřejmě její 

zbytečnost, což nám všem bylo jasné již na začátku. Za výše uvedenou sumu by dnes mohla 

být dokončena např. ulice Krátká. Škoda. 

Vyjádření města:  Studii město provedlo jako prověřovací podklad pro připravovaný nový 
územní plán. Nebyla zadána „tendenčně“, naopak prověřovala požadavky vlastníků pozemků 
v lokalitě na umístění bydlení. Pořizovatel však na základě vyjádření dotčených orgánů 
(hygiena, kancelář architekta města Brna aj.) nedoporučil městu v lokalitě bydlení s ohledem 
na negativní dopady z okolních frekventovaných komunikací (požadavek hygieny) a nároky 
na infrastrukturu sousedního města Brna. 

 
Jednání bylo ukončeno v 21:00 hod 
 

Vyhotovil Ivo Fišer 

Podpis  

 


